
 

X sesja Rady Miejskiej w Gubinie VIII kadencji  
27 września 2019r.  

I Otwarcie sesji.  
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Krzysztof Zdobylak otworzył X sesję Rady Miejskiej. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej przywitał obecnych na sesji.   
Obecnych: 12 radnych na stan 15. Nieobecni radni: Jerzy Galewski, Teresa Opara, Wojciech 
Sendera.  
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  
 
II. Informacja Burmistrza na temat działań podjętych od ostatniej sesji. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 
III. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej na temat działalności 

Komisji w okresie między sesjami. 
 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej - spotkała się raz. Na posiedzenie komisji 
zaproszeni byli kierownicy jednostek budżetowych: Miejskiego Ośrodka Sportu, Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej i Biblioteki Publicznej, którzy przedstawili sytuacje finansową pod 
kątem płac, a także opiniowano projekty uchwał na dzisiejszą sesję.  
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska -   spotkała się 
raz celem zaopiniowania projektów uchwał na dzisiejszą sesję.  
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki -  spotkała się raz celem zaopiniowania 
projektów uchwał na dzisiejszą sesję.  
Komisja Rewizyjna - spotkała się dwukrotnie. Pracowała nad analizą dochodów i wydatków 
związanych z organizacją wiosny nad Nysa.    
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji -  nie obradowała.  

 
IV.  Podjęcie uchwał w sprawie:   
 

1. Określenia zasad przeznaczania do sprzedaży lokali komunalnych, w tym ulg 
stosowanych przy sprzedaży lokali mieszkalnych - 81 

Projekt uchwały nr 81 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. Przewodniczący Rady Miejskiej 
przedstawił uzasadnienie projektu uchwały: 
Sprzedaż komunalnych lokali mieszkalnych realizowana jest na zasadach ustalonych przepisami 
uchwały nr VII.38.2011 Rady Miejskiej w Gubinie w sprawie określenia zasad przeznaczania do 
sprzedaży lokali komunalnych, w tym ulg stosowanych przy sprzedaży lokali mieszkalnych. 
Przedłożony projekt uchwały w odniesieniu do tracącej moc ww. uchwały: 
- wprowadza zapis stanowiący o możliwości sprzedaży najemcom lokali mieszkalnych, nabytych 
przy wsparciu finansowym Banku Gospodarstwa Krajowego, po upływie okresu określonego 
w umowach z BGK, 
- wprowadza bonifikatę przy sprzedaży lokali nabytych przez Gminę z jej środków z zasobu 
Skarbu Państwa - Wojskowej Agencji Mieszkaniowej w latach 2008 i 2009, 
- ogranicza termin składania wniosków w sprawie wykupu mieszkań z uwzględnieniem bonifikat 
do 31 marca 2020r.  
Zmiana zasad regulujących sprzedaż gminnych lokali mieszkalnych w sposób proponowany w 
przedłożonym projekcie zmierza przede wszystkim do pozyskania zwiększonych wpływów do 
budżetu z tego tytułu. Uzyskane w ten sposób środki finansowe będzie można wykorzystać na 
wydatki majątkowe.  



 
Opinie komisji RM: 
Komisja Finansów I Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie ( 5 głosów za) 
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie ( 2 głosy za 
i 2 głosy wstrzymujące się) 
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska przyjęła wniosek o zmianę treści § 
6 ust. 5 na treść: 
„§ 6 ust. 5 Prawo do bonifikaty, o których mowa w § 6 ust. 3 i ust. 4 uchwały przysługuje najemcy lokalu, 
który wniosek o sprzedaż lokalu złoży w terminie do 31.03.2020r. i zawrze umowę notarialną w okresie 12 
miesięcy od sporządzenia opinii o wartości nieruchomości, z tym, że czynności związane z przygotowaniem lokalu 
do zbycia, o których mowa w § 2 pkt 2 uchwały oraz przeniesienie jego własności na rzecz najemcy nastąpią po 
upływie okresu określonego w umowie z Bankiem Gospodarstwa Krajowego”. 
 
Pani naczelnik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej przedstawiła autopoprawki 
do projektu uchwały nr 81.Autopoprawki dotyczyły: 
 

1. Zmiany treści § 1 ust. 1 w brzmieniu „Burmistrz Miasta może przeznaczyć do sprzedaży 

samodzielne lokale mieszkalne i o innym przeznaczeniu  znajdujące się w budynkach 

stanowiące mienie komunalne” na  „Burmistrz Miasta może przeznaczyć do sprzedaży 

samodzielne lokale mieszkalne i o innym przeznaczeniu, stanowiące własność gminy 

Gubin o statusie miejskim „ 

2. Wykreślenia § 4 z projektu uchwały, mówiącego o kosztach przygotowania 

dokumentacji      

 
H.Wojnicz -Jak wygląda gospodarowanie zasobem mieszkaniowym, rola użytkowania mieszkań 
i jakie są potrzeby remontowe. 
Wiceburmistrz  J,Karpisiak - ta uchwała nie dotyczy mieszkań komunalnych. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie autopoprawki                             . 
W wyniku przeprowadzonego głosowania autopoprawki zostały przyjęte/12 osób za,                             
0 osób przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  
Informacja  o imiennym wyniku glosowania podłączona jest do uchwały. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw 
Socjalnych i Ochrony Środowiska                              . 
W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został przyjęty/12 osób za,  0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  
Informacja  o imiennym wyniku glosowania podłączona jest do uchwały. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 81 z autopoprawkami i 
przegłosowanym wnioskiem. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/11 osób za,  0 osób 
przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/ i otrzymała nr X.78.2019 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   
 
  

2. zmiany regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 
przyznawania dodatków i innych elementów wynagradzania nauczycielom 
placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest gmina Gubin                   
o statusie miejskim - 82A 



Projekt uchwały nr 82A radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. Przewodniczący Rady Miejskiej 
przedstawił uzasadnienie projektu uchwały: 
Zmiany w uchwale nr 10/III/2010 Rady Miejskiej w Gubinie z dnia 21 grudnia 2010r. w sprawie 
regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków i innych 
elementów wynagradzania nauczycielom placówek oświatowych, dla których organem 
prowadzącym jest gmina Gubin o statusie miejskim, związane są: 
- ze wzrostem dodatku za wychowawstwo klasy, wynikającym ze zmiany art. 34a ust.2 Karty 
Nauczyciela (zmiana dokonana ustawą z dnia 13 czerwca 2019r. o zmianie ustawy - Karta 
Nauczyciela oraz niektórych innych ustaw - Dz.U z 2019r., poz.1287), 
- doszczegółowieniem zapisu o dodatku za wychowawstwo klasy poprzez dopisanie 
sformułowania: „oraz opiekę nad oddziałem przedszkolnym” w związku ze zmianą 
rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej i Sportu z dnia 31 stycznia 2005r. w sprawie 
wysokości minimalnych stawek wynagrodzenia zasadniczego nauczycieli, ogólnych warunków 
przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz wynagradzania za pracę w dni 
wolne od pracy (zmiana wprowadzona rozporządzeniem Ministra Edukacji Narodowej z dnia 
14 sierpnia 2019r. - Dz.U. z 2019r., poz. 1587), 
- zmianą wysokości dodatków funkcyjnych (dla dyrektora, wicedyrektora oraz innych osób 
sprawujących funkcje kierownicze w placówce) przy jednoczesnej rezygnacji z uzależnienia 
wysokości dodatku funkcyjnego od ilości oddziałów w placówce.   
Projekt uchwały został, zgodnie z art. 30 ust. 6a ustawy Karta Nauczyciela, uzgodniony ze 
związkami zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli w trakcie spotkania w dniu 12 września 
2019r. W uzgodnieniach, poza przedstawicielami Gminy Gubin o statusie miejskim, ze strony 
związkowej wzięli udział przedstawiciele Związku Nauczycielstwa Polskiego. Mimo prawidłowo 
doręczonego zawiadomienia o terminie ustaleń, nie wzięli w nich udziału przedstawiciele 
drugiego związku zrzeszającego nauczycieli na terenie Gubina - NSZZ Solidarność.    
 
Opinie komisji RM: 
Komisja Finansów I Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie ( 5 głosów za) 
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie ( 4 głosy za) 
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska zaopiniowała projekt uchwały 
pozytywnie( 3 głosy za) 
 
J.Skóra - kto ustala wysokość dodatku dla dyrektorów? 
Wiceburmistrz J.Karpisiak - wysokość dodatku dla dyrektorów ustala pan burmistrz, a dla 
pozostałych osób funkcyjnych dyrektor jednostki. 
T.Zajkowska- jakie kryteria decydują o wysokości takich dodatków? 
Wiceburmistrz J.Karpisiak – kryteria przyznawania dodatków są określone w uchwale w sprawie 
regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków i innych 
elementów wynagrodzenia nauczycielom placówek oświatowych, dla których organem 
prowadzącym jest gmina Gubin o statusie miejskim.   
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 82A. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/12 osób za,  0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr X.79.2019 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   
 

 
3. zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie                                   

z obiektów sportowo-rekreacyjnych stanowiących własność gminy Gubin o statusie 

miejskim - 84 



Projekt uchwały nr 84 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił 

uzasadnienie projektu uchwały: 

Obecne stawki opłat za korzystanie z krytej pływalni obowiązują niezmiennie od 2015r. 

proponowany niniejszą uchwałą wzrost opłat wynika ze wzrostu bieżących kosztów utrzymania 

krytej pływalni. Zakładany roczny wzrost dochodów Miejskiego Ośrodka Sportu z tytułu zmiany 

stawek opłat za korzystanie z krytej pływalni to kwota rzędu 65 tys. zł. Dodatkowo projekt uchwały 

rozszerza ofertę usługową MOS o wynajęcie pojedynczych torów pływackich oraz wprowadzenie 

możliwości korzystania jedynie z natrysków krytej pływalni.  

 

Opinie komisji RM: 

Komisje zaopiniowały projekty uchwał: 
Komisja Finansów I Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (5 głosów za) 
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie ( 4 głosy za 
i 1 wstrzymujący) 
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska zaopiniowała projekt uchwały 
pozytywnie (3 głosy za) 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 84. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/12 osób za,  0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr X.80.2019 
Informacja o imiennym wyniku glosowania podłączona jest do uchwały.   
 

4. zmieniającą uchwałę  Rady Miejskiej w Gubinie nr II.22.2018 z dnia 21 grudnia 
2018r. w sprawie uchwały budżetowej gminy Gubin o statusie miejskim na 2019 
rok - 83 

Projekt uchwały nr 83 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił 

uzasadnienie projektu uchwały: 

Zmiany w uchwale budżetowej gminy Gubin o statusie miejskim na 2019 rok wprowadza się w  
związku ze złożonymi wnioskami przez kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz 
przez naczelników wydziałów Urzędu Miejskiego. Zmiany uwzględniają zapotrzebowanie 
jednostek i wydziałów na realizację niezbędnych zadań. Szczegółowe uzasadnienie 
poszczególnych zmian zawierają przedmiotowe wnioski.  
 
Opinie komisji RM: 
Komisja Finansów I Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (5 głosów za) 
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie ( 3 głosy za 
i 1 wstrzymujący się) 
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska zaopiniowała projekt uchwały 
pozytywnie ( 3 głosy za) 
 
H.Wojnicz - jak długa jest ulica Sobieskiego? Czy planowana jest budowa kanalizacji na tej ulicy? 
Naczelnik Wydziału KI K.Olifirowicz-Kalinowicz – ulica Sobieskiego  ma około 1 km długości. 
W tej chwili nie ma tam kanalizacji. Domy, które tam są wybudowane posiadają własne 
przydomowe oczyszczalnie ścieków. Właściciele budynków posiadających  przydomowe 
oczyszczalnie nie mają obowiązku włączać się do sieci. 
H.Wojnicz - miejska oczyszczalnia ścieków nie wykorzystuje swoich pełnych możliwości, 
ponieważ nie ma odbiorców.  
K.Zdobylak - czy jest dokumentacja na budowę kanalizacji na ul.Sobieskiego? 



K.Olifirowicz-Kalinowicz- dokumentacja jest. Budowa drogi rozpocznie się w przyszłym roku 
w kwietniu lub w maju.   
D.Grygorowicz - nie można dopuścić do utraty dofinansowania na budowę drogi na ul. 
Sobieskiego.  Nie ma nic złego w przydomowych oczyszczalniach ścieków, które są zbudowane 
w sposób ekologiczny.   
H.Wojnicz - nie kwestionuje budowy drogi na ulicy Sobieskiego. Jeśli jednak  robi się tak dużą 
inwestycję, to powinna być też zrobiona kanalizacja.  
Wiceburmistrz J.Karpisiak - koszt położenia instalacji kanalizacyjnej  to około 750 tys. zł.  
K.Zdobylak - podziela opinię radnej H.Wojnicz. Zwraca się do naczelnika Wydziału 
Komunalnego i Inwestycji z prośbą o możliwość weryfikacji realizacji tego zadania. Może PUM 
pomógłby  w realizacji tego zadania.  
T.Zajkowska - kto podejmuje takie decyzje? Przy planowaniu  inwestycji drogowych powinny 
być brane pod uwagę inne kryteria, np. czas oczekiwania mieszkańców na daną inwestycje, stan 
nawierzchni. Są zaś głosy że takimi kryteriami jest wykonywany zawód lub zasobność portfela 
mieszkańców danej ulicy.   
Wiceburmistrz J.Karpisiak -  nigdy nie jest brany pod uwagę status majątkowy mieszkańców 
danej ulicy.  Pod uwagę brane są potrzeby wszystkich mieszkańców.  
Z.Bołoczko - czy przewidziana jest budowa kanalizacji deszczowej na ul. Sobieskiego?  
R.Woszak - wszyscy radni powinni się spotkać z Burmistrzem i  ustalić w jakiej kolejności 
budować drogi. 
H.Wojnicz - popiera wniosek radnego R.Woszaka, że powinny być spotkania w sprawie 
inwestycji budowy dróg.  
Z.Patek - planując budowę ulic należy brać pod uwagę wielkość inwestycji i możliwość 
otrzymania dofinansowania. Trzeba szukać dofinansowania  dużych inwestycjach a te mniejsze 
robić   z własnych środków.  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 83. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/11 osób za,  0 osób 
przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/ i otrzymała nr X.81.2019 
Informacja o imiennym wyniku glosowania podłączona jest do uchwały.   

       
5. zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej nr II.23.2018 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Gubin o statusie miejskim na lata 2019-
2034 - 85 

Projekt uchwały nr 85 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił 

uzasadnienie projektu uchwały: 

Zmiany w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Gubin o 
statusie miejskim na lata 2019-2034 związane są z aktualizacją danych w związku ze zmianami 
w budżecie gminy na 2019r. Dokonuje się również zmian w załączniku stanowiącym wykaz 
przedsięwzięć w związku z wprowadzeniem nowych przedsięwzięć tj.: 
1.Przedsięwzięcie pod nazwą „Utworzenie i modernizacja placów zabaw przy ulicach: 
Krzywoustego i Miodowej w Gubinie”, 
2.Przedsięwzięcie pod nazwą „Przebudowa ulicy Sobieskiego w miejscowości Gubin”. 
 
Opinie komisji RM: 
Komisja Finansów I Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (5 głosów za) 
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie ( 2 głosy za, 
1 wstrzymujący się  i 1 przeciw) 
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska zaopiniowała projekt uchwały 
pozytywnie ( 3 głosy za) 



 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 85. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/11 osób za,  0 osób 
przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/ i otrzymała nr X.82.2019 
Informacja o imiennym wyniku glosowania podłączona jest do uchwały.   

 

6. Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Gubin              
o statusie miejskim na lata 2019-2023 - 86 

Projekt uchwały nr 86 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił 

uzasadnienie projektu uchwały: 

Opracowanie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Gubin o 
statusie miejskim jest realizacją obowiązku, który nakłada ustawa z dnia 21 czerwca 2001r. o 
ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie Kodeksu cywilnego. Przyjęty 
uchwałą nr XLV.236.2013 Rady Miejskiej w Gubinie „Wieloletni program gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem gminy Gubin o statusie miejskim „  z dnia 27 listopada 2013 roku 
obejmował lata 2013-2018. W związku z powyższym wymagana jest jego kontynuacja poprzez 
przyjęcie programu na kolejny okres pięcioletni. Celem wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Miasta Gubin na lata 2019-2023 jest wdrożenie racjonalnej polityki 
mieszkaniowej zmierzającej do zwiększenia możliwości zabezpieczenia potrzeb mieszkaniowych 
najuboższych Gubina, poprawy stanu technicznego mieszkaniowego zasobu miasta, określenia 
polityki czynszowej zapewniającej utrzymanie zasobu w należytym stanie technicznym oraz 
zwiększenia efektywności zarządzania mieszkaniowym zasobem miasta.  
 
Opinie komisji RM: 
Komisja Finansów I Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (5 głosów za) 
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie ( 4 głosy za 
i 1  wstrzymujący się) 
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska  złożyła wniosek  o zmianę w treści 
§ 4 ust. 11  projektu uchwały nr 86, zapisu dot. stawki czynszu, która zostanie podwyższona do wysokości 8%. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek  Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw 
Socjalnych i Ochrony Środowiska. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został przyjęty/12 osób za,  0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  
Informacja o imiennym wyniku glosowania podłączona jest do uchwały 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 86 wraz autopoprawką. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/11 osób za,  0 osób 
przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/ i otrzymała nr X.83.2019 
Informacja o imiennym wyniku glosowania podłączona jest do uchwały.   
 

V. Sprawozdanie z kontroli przeprowadzonej w Gubińskim Domu Kultury.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła sprawozdanie z kontroli. Protokół                                        

z przeprowadzonej kontroli stanowi załącznik do protokołu.  

H.Wojnicz - trudno zrozumieć sytuację, w której po zakończonej organizacji imprezy organizator  

składa wniosek o dodatkowe 35 tys. zł.   na jej organizację. 



D.Grygorowicz - wycofał się główny sponsor i trzeba było pozyskać środki z dotacji celowej. 

Należy dołożyć starań aby w inny sposób pozyskiwać sponsorów i gromadzić środki na taką 

imprezę jak Wiosna nad Nysą.  

Dyrektor Gubińskiego Domu Kultury J.Gajda - budżet na organizację Wiosny nad Nysą jest 

planowany już od stycznia. Proponuje przeprowadzić przetarg na  kompleksową obsługę imprezy  

M.Rogiński - kto podpisuje umowy z osobami handlującymi?   

Dyrektor Gubińskiego Domu Kultury J.Gajda - jest regulamin, który obowiązuje na wszystkie 

zamówienia, które są realizowane w Gubińskim Domu Kultury. Proponuje organizację  odrębnego 

spotkania, na którym zostaną omówione temat  Wiosny nad Nysą i podpisywania umów z osobami 

handlującymi. 

D.Grygorowicz - firma Horex podpisuje umowę z dyrektorem GDK  

VI. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Zastępca Przewodniczącego poinformował, że protokół był wyłożony do wglądu. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z poprzedniej sesji. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty/12 osób za,  0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  
Informacja o imiennym wyniku glosowania jest dołączona do protokołu. .   
 

VII. Sprawy różne  

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej poinformował, że dnia 11 października 2019r. o godz. 
11:00 w Gubińskim Domu Kultury odbędą się obchody Lubuskiego Tygodnia Seniora, na które 
serdecznie zaprasza. 
 
T.Zajkowska – proponuje aby zaprosić ogrodnika miejskiego na sesję Rady Miejskiej. 
Należy wrócić do tematu regulacji płac pracowników GDK, MOS  
J.Skóra – kiedy zakończy się remont mostu przy ul.Kunickiego?.  
K.Olifirowicz-Kalinowicz - są opóźnienia w remoncie mostu. Powinien być zakończony za 2 
tygodnie.   
H.Wojnicz  - czy w tym roku była podpisana przez PUM  umowa na sprzątanie terenów 
prywatnych p.Jankowskiej? 
G.Świtalski – PUM Sp z o.o.  - W tym roku nie są przyjmowane przez PUM  nowe zlecenia i teren 
prywatny p.Jankowskiej nie będzie sprzątany.  
H.wojnicz - Czy będą bezpłatne świadczenia stomatologiczne w placówkach przedszkolnych i 
szkolnych?  
Wiceburmistrz J. Karpisiak – w placówkach oświatowych nie ma dentystów, którzy 
przyjmowaliby za darmo dzieci. To może być duży problem z którym spotykają się wszystkie 
gminy. Będzie nawiązywana współpraca ze stomatologami, którzy przyjmują w ramach NFZ aby 
udostępniali godziny dla uczniów 
H.Wojnicz - Ile kosztowała reforma oświatowa ? prośba o  informację na ten temat  pod koniec 
roku kalendarzowego. Co dotychczas zrobiono i ile środków planuje się przeznaczyć w 
przyszłym roku na działania ekologiczne dotyczące czystego powietrza? 
Brak porządku wokół sklepu Fiamp wskazuje na konieczność zajęcia się sprawą udzielania  
koncesji na sprzedaż alkoholi.. 
Z.Bołoczko - czy ogrodnik miejski planując nasadzenia  konsultuje ich lokalizację np.                   z 
wydziałem  odpowiedzialnym za gospodarkę gruntami? 
Wiceburmistrz J.Karpisiak  - proponuje zorganizować wspólną komisję  radnych  z ogrodnikiem 
miejskim    
D.Grygorowicz - trzeba ustalić odpowiedzialność za utrzymanie zieleni i czystości w mieście. 
Należy również wspólnie zaplanować  plan budowy dróg.  



R.Woszak - trzeba ustalić sprawę organizacji Wiosny Nad Nysą i uaktywnić Plac Chrobrego.   
Z.Bołoczko - popiera pomysł przeniesienia Wiosny nad Nysą na Plac Chrobrego. 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej zamknął X sesję Rady 

Miejskiej w Gubinie.  

 

 

                                                                                                          Wiceprzewodniczący               

                                                                                                       Rady Miejskiej w Gubinie 

 

                                                                                                           Krzysztof Zdobylak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zakończono godz.12:48 

Pokołowała Barbara Zygadło 


